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Hendrik van Naaldwijkstraat 31 

2671 BB Naaldwijk

Ik zou graag mijn zienswijze onderbouwen i.v.m. de nieuwbouw Dalton mavo/Geestgaerde

Zoals gelezen in een artikel van dinsdag 9 juni bij de WOS

begreep ik dat er 2 parkeer plaatsen worden gerealiseerd aan de h. van naaldwijkstraat.

Fijn dat er 2 bijkomen maar als ik ga tellen komen we nog niet goed uit.

Als er 38 woningen komen

- 16 koopappartementen
- 14 sociale huurappartementen
- 6 grondgebonden woningen waar hopelijk parkeer plaatsen op hetzelfde perceel liggen.

Dus zeg maar 32 x2 personen parkeerplaatsen extra nodig.

Helaas zijn er op de tekening bij de Sophia van Teylingen straat plaatsen gereserveerd bij de sociale 
huurappartementen maar deze liggen er nu al dus mogen niet meegeteld worden en zeker niet op de 
tekening van de nieuwbouw.. Dus 10 parkeer plekken minder. Reken maar uit.

Op dit moment is het ook zo dat er uit omringende straten, waaronder de duiventorenstraat bij ons 
ook auto's geparkeerd staan, dus daar is ook al plek tekort.

2e punt is de dat de straat veel drukker gaat worden, buiten het parkeerprobleem om is het een vrij 
rustige straat met een gedeelte eenrichtingsverkeer.

Conclusie als de 38 woningen klaar zijn ben ik bang, dat qua verkeer de rust over is.

Dus hoe wordt dit verkeersplan opgenomen om bij de huizen te komen, wordt hier rekening mee 
gehouden. Want de Hendrik van Naaldwijkstraat is niet echt breed en is een eenrichtingsverkeer 
straat.

Als laatste punt het bouwen van de huizen, hoe gaat dit geschouwd worden. Onze huizen vertonen al 
scheuren, ik ben bang dat dit erger wordt. Dus in overleg graag een afspraak zwart op wit om ons 
tegemoet te komen.



Met vriendelijke groet

Corina de Voogd


